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Upprop: Enligt ovan. 

Bevis/ anslag 

Protokoll 

Sammanträdesdotum 

20,01-27 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid från 

2020-02-05 

Förvaringsplats för protokollet: Svågagården 

�� 
Fred rik Röjd 
N ämndsekreterare 

Justerandes 
.. sign: 

Delges: 

Utdrag bestyrkas: 
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§ 1 Rapport från verksamhet, personal samt arbetsmiljö 

Sida3av6 

Platschefen informerar om det arbete som just nu pågår inom förvaltningen. 
Verksamheten har nu kommit igång för fullt efter juluppehållet. 

Inom skolsidan kommer arbetet med de nationella proven nu att komma igång på 
allvar, och inom förskolan är det nu fullt fokus på arbetet i biblioteket, där de jobbar 
med att göra lokalen mer lämpad för barnfamiljer. 

Receptionisten har utbildats inom Visit Glada Hudiks datasystem och kan nu lägga 
upp kommande publika aktiviteter på deras system. 

Inom landsbygdsutvecklingssidan så fortlöper arbetet enligt plan, och en del arbetstid 
har a,·satts för att fä till en bra skridskobana även i år. 

Platschefen håller för närvarande på med att ta fram ett helt nytt egenkontrollprogram 
för förskolan. 

Beslut: 

Nämnden tackar för informationen. 

§ 2 Ekonomisk redovisning efter verksamhetsåret 2019 

Platschefen föredrar för hur nämndens ekonomi föll ut under år 2019. 
Vid datum för arbetsutskottet så uppvisade nämnden ett minusresultat om 70 000 
kronor, vilket motsvarar ungefär·0,5% av budgeten. 
Det är ett tämligen gott ekonomiskt resultat för en så pass komplex ,·erksamhet som 
det här är. 

Beslut: 

Nämnden tackar för informationen. 

Justerandes 
.. sign: 

Delges: 

Utdrag bestyrkas: 
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§ 3 Verkställda beslut 

Beslut: 

Invigning a,· hälsorummet har genomförts på ett mycket bra sätt. Svågadalen 
har fått god publicitet kring detta nya koncept, och värt hälsorum kommer nu 
att sätta standard för hela regionens utveckling av hälsorum. 

Platschefen har beviljat organisationen Hela Sverige Skall Leva att komma på 
ett seminarium på Svågagarden under fredagen vecka 10, det Yill säga under 
sportlovs fredagen. 

Vice ordförande Eva Edström (Opol) informerar om att ett välkomstblad har 
producerats till nyinflyttade i Svagadalen. 

Nämnden tackar för informationen. 

§ 4 Pågående arbete 

Beslut: 

Upphandling av en utbildning inom hjärt- och lungräddning pågår för 
närvarande. 
lnformationsskyltar till elbilsladdaren samt rastplatsen i Norrberg är under 
framtagande. 
Ny teknisk utrustning till SYågagårdens aula är under upphandling. 

Nämnden tackar för informationen. 

Justerandes 
.. sign: 
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Delges: 

Utdrag bestyrkas: 
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Dialogkväll den 10 mars. 

Protokoll 

Sammantrödesdatum 

20-01-27 

Möte med Hela Sverige Ska Leva den 6 mars. 
20 februari möte med representanter för dalens föreningar. 

Beslut: 
Nämnden tackar för informationen. 

Hans Schröder (Opol) anmäler jä,· och lämnar lokalen. 
Torbjörn Bengtsson (Opol) inträder som beslutande. 

§ 6 Ansökan om hjärtstartare till Brändbo 

Sida 5 av 6 

En ansökan från en privatperson om att nämnden skall köpa in ytterligare en 
hjärtstartare med placering på en privatägd byggnad i Brändbo har inkommit till 
för:altningen. 

Arbetsutskottet föreslår nämnden att denna ansökan avslås med motiveringen att 
nämnden enligt gällande lagstiftning är förhindrade att ge bidrag till privatpersoner. 

Nämnden diskuterar frågan, och ett argument som framförs att om Brändbo ska ha en 
hjärtstartare så borde även alla andra byar ha det, exempelvis Alsjö, Ytterhavra, 
Västersträsjö och många fler. Detta skulle då bli oerhört dyrt för Hudiksvalls kommun. 

Vidare nämns att avståndet från Brändbo till närmaste hjärtstartare, det vill säga i 
Brännas, är ungefär lika långt som för dem som bor längst bort inom byn Brännås till 
hjärtstartaren i fråga. 

Beslut: 
Nämnden beslutar att avslå den inkomna ansökan om en hjärtstartare till 
Brännås. 

Hans Schröder (Opol) återvänder till mötet. 

Justerandes 
.. sign: 

Delges: 

Utdrag bestyrkes: 
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En ansökan om skolskjuts vid delad vårdnad har inkommit till nämnden. 
Arbetsutskottet föreslar att ansökan beviljas. 

Beslut: 
Nämnden beslutar att bevilja nämnda ansökan. 

§ 8 Fråga om insynsskydd till återvinningsanläggningen i Ängebo 

Nämnden diskuterar ånyo denna fråga. 
Malena Söderström (Opol) anser att det för närvarande ser stökigt ut vid den nämnda 
återvinningsanläggningen som drivs av aktiebolaget Förpacknings� och 
tidningsinsamling. 

Beslut: 
Nämnden beslutar att ge platschefen i uppdrag att arbeta vidare med frågan 
om huruvida det går att få en mer estetiskt vacker miljö runt nämnda 
återvinnings anläggning. 

§ 9 Fråga om medicinsk fotvård i Svågadalen 

Ordförande Ann-Marie Rosvall (Opol) ,·äcker frågan om huruvida det vore möjligt att 
få medicinsk fotvård till Svägagärden. 

ämnden diskuterar frågan. 

Beslut: 
Nämnden beslutar att ge platschefen i uppdrag att utreda denna fråga. 

Mötet avslutas. 

Justerondes 
.. sign: 
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Delges: 

Utdrog bestyrkas: 


